



EN Important information leaflet

ZH-S 重要信息手册



PHILIPS and the Philips Shield Emblem are registered trademarks of Koninklijke Philips N.V. and are used under license.

飞利浦及飞利浦盾徽标志是Koninklijke Philips N.V.的注册商标且经许可使用。

This product has been manufactured by and is sold under the responsibility of Versuni Holding B.V., and Versuni Holding B.V. is the warrantor in relation to this product. 本产品由 Versuni Holding B.V. 负责生产并销售，且 Versuni Holding B.V.是本产品的担保方。

2023 © Versuni Holding B.V.

3000.103.4593.1 (27/04/2023)



English

Read this user manual carefully before you use the appliance, and save it for future reference.

For details of cleaning and user maintenance, please refer to the step of Chapter 4 Cleaning and Maintenance in User Manual booklet. Please find Energy Efficiency Label on purifier.

Danger

- Do not clean the appliance with water, any other liquid, or a (flammable) detergent, nor let them enter the appliance, to avoid electric shock and/or a fire hazard.
- Do not spray any flammable materials such as insecticides or fragrance around the appliance.

Warning

- Check if the voltage indicated on the appliance corresponds to the local power voltage before you connect the appliance.
- If the power cord is damaged, you must have it replaced by Philips, a service center authorized by Philips, or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- Do not use the appliance if the plug, the power cord, or the appliance itself is damaged.
- This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory, or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.
- Child shall not play with the appliance.
- Cleaning and maintenance shall not be made by children without supervision.
- Do not block the air inlet and outlet, e.g. by placing items on the air outlet or in front of the air inlet.
- Make sure that foreign objects do not fall into the appliance through the air outlet.

Caution

- This appliance is not a substitute for proper ventilation, regular vacuum cleaning, or use of an extractor hood or fan while cooking.
- Always place and use the appliance on a dry, stable, level, and horizontal surface.
- Leave at least 20cm free space around the appliance and leave at least 30cm free space above the appliance.
- Do not sit or stand on the appliance. Do not place anything on top of the appliance.
- Do not place the appliance directly below an air conditioner to prevent condensation from dripping onto the appliance.
- Only use the original Philips filters specially intended for this appliance. Do not use any other filters.
- Combustion of the filter may cause irreversible human hazard and/or jeopardize other lives. Do not use the filter as fuel or for similar purpose.

- Avoid knocking against the appliance (the air inlet and outlet in particular) with hard objects.
- Do not insert your fingers or objects into the air outlet or the air inlet to prevent physical injury or malfunctioning of the appliance.
- Do not use this appliance when you have used indoor smoke-type insect repellents or in places with oily residues, burning incense, or chemical fumes.
- Do not use the appliance near gas appliances, heating devices or fireplaces.
- Always unplug the appliance when you want to move, clean appliance, replace the filter or carry out other maintenance.
- The appliance is only intended for household use under normal operating conditions.
- Do not use the appliance in wet surroundings or in surroundings with high humidity or high ambient temperatures, such as the bathroom, toilet, or kitchen, or in a room with major temperature changes.
- The appliance does not remove carbon monoxide (CO) or radon (Rn). It cannot be used as a safety device in case of accidents with combustion processes and hazardous chemicals.

Electromagnetic fields (EMF)

This appliance complies with the applicable standards and regulations regarding exposure to electromagnetic fields.

Recycling

Do not throw away the product with the normal household waste at the end of its life, but hand it in at an official collection point for recycling. By doing this, you help to preserve the environment.

Follow your country's rules for the separate collection of electrical and electronic products. Correct disposal helps prevent negative consequences for the environment and human health.

Warranty and support

Versuni offers a two-year warranty after purchase on this product. This warranty is not valid if a defect is due to incorrect use or poor maintenance. Our warranty does not affect your rights under law as a consumer. For more information or for invoking the warranty, please visit our website www.philips.com/support.

Order parts or accessories

If you have to replace a part or want to purchase an additional part, go to your Philips dealer or visit www.philips.com/support.

If you have problems obtaining the parts, please contact the Philips Consumer Care Center in your country.

简体中文

使用本产品之前，请仔细阅读本用户手册，并妥善保管以备日后参考。

有关清洁和用户维护的详细信息，请参阅《用户手册》第4章“清洁和维护”中的步骤。能源效率标识见机身能效标识。

危险

- 切勿用水或任何其它液体或（易燃性）清洁剂来清洁产品，也不要使它们进入产品，以免发生触电和/或火灾。
- 切勿在产品周围喷洒杀虫剂或香水等任何可燃材料。

警告

- 在将产品连接电源之前，请先检查产品所标电压与当地的供电电压是否相符。
- 如果电源线损坏，为避免危险，必须由飞利浦、飞利浦授权的服务中心或类似的专职人员来更换。
- 如果插头、电源线或产品本身受损，请勿再使用本产品。
- 本产品不适合由肢体不健全、感觉或精神上有障碍或缺乏相关经验和知识的人（包括儿童）使用，除非有负责他们安全的人对他们使用本产品进行监督或指导。
- 不得让儿童玩耍本产品。
- 请勿让儿童在无人监督的情况下清洁和保养产品。
- 请勿堵塞进风和出风口，例如不要将物体放置在出风口上或进风口前方。
- 确保异物未通过出风口进入产品内部。

警告

- 本产品不能替代正常通风、日常吸尘或者在烹饪时使用的抽油烟机。
- 一定要在干燥、稳固、平整且水平的表面上放置和使用本产品。
- 产品周围要留出至少 20 厘米的空间，产品上方至少要留出 30 厘米的空间。
- 请勿坐在或站在产品上面。切勿在本产品上放置任何物品。
- 切勿将产品直接放在空调下方，以防冷凝水滴到产品中。
- 只能使用飞利浦专门为本产品设计的原装过滤网。切勿使用任何其它过滤网。

- 燃烧滤网可能会造成不可逆转的人体危害和/或危及他人生命安全。请勿将滤网用作燃料或类似用途。
- 请勿用硬物敲击本产品（尤其是进风口和出风口）。
- 请勿将手指或物体插入出风口或进风口，以防止产品出现物理损坏或发生故障。
- 当您使用室内喷雾式驱虫剂或在充满油污、易燃气体或化学烟雾的地方时，请勿使用本产品。
- 请勿在气体用具、加热装置或火炉附近使用本产品。
- 当您移动、清洁产品、更换滤网或执行其他维护时，请始终拔下产品的电源插头。
- 本产品仅限于家用并在正常运行条件下使用。
- 请勿在潮湿环境或高湿度或高温环境中（例如浴室、卫生间或厨房）或在温度变化较大的房间内使用本产品。
- 本产品不能去除一氧化碳 (CO) 或氩 (Rn)。因此在发生燃烧和危险化学品事故时，不能作为安全设备使用。

电磁场 (EMF)

本产品符合有关电磁场暴露的适用标准和法规。

回收

弃置产品时，请不要将它与一般生活垃圾一同丢弃，应将其交给官方指定的回收中心。这样做有利于环保。

请遵循您所在国家/地区的电器及电子产品分类回收规定。正确弃置本产品有助于避免对环境和人类健康造成负面影响。

保修和支持

购买本产品后，Versuni 提供两年保修服务。如果故障是由于使用不当或维护不当造成的，则不予保修。我们的保修服务不会影响您行使消费者合法权利。如想获知更多信息或申请保修，请访问我们的网站 www.philips.com/support。

订购部件或附件

如果您必须更换部件或需要购买额外的部件，请转到您的飞利浦经销商或访问 www.philips.com/support。

如果获取部件有问题，请与您所在国家/地区的飞利浦客户服务中心联系。